
VZO - OS STAVBA  ČR, LB MINERALS, a.s
Pracoviště - vedení, provoz,servis, sklady, prodej, expedice, těžba, laboratoře,

Kaznějov,  Horní Bříza  a Kyšice
e-mail  :     karel.hnilicka@cz  .lasselsberger.com,   fax:  373 332 501,   tel:  378 074 242,    mob.  602 268 214,  

   adresa :   Horní Bříza 431, 330 12, IČO -16736583 ,www.zolbminerals.cz  

Zápis z     jednání VZO OS STAVBA ČR,  
LB Minerals a.s. ze dne  9.11.2010

Přítomni:  Hnilička, Blaňár, Popp, Pojer, Horn, Toncar, Tegi, Bílek, Mašat

Proběhla volba zapisovatele a ověřovatele dokumentů:
      Přítomní navrhli a zvolili všemi hlasy přítomných jako zapisovatele pana Karla Hniličku. 
     Přítomní navrhli  a zvolili  všemi hlasy přítomných jako ověřovatele  zápisu pana Radka
Toncara.

1. Předseda seznámil přítomné s tématy     jednání  
s     vedoucím závodu Kaznějov p. Zelenkou:  

Výroba, prodej v první polovině října   od  01.10. 2010 – 14.10.2010 pouze v tištěné podobě

- z důvodů požadavků odběratelů na určité druhy kaolinů jsme nuceni v závodě Horní Bříza vypomáhat
s výrobou Kaznějovských  značek. K tomuto je nutno z Kaznějova převážet do Horní Břízy i surovinu.

-  před vánoční odstávkou výroby je potřeba připravit zásoby požadovaných materiálů  tak, aby mohla
být i v době odstávky zajištěna požadovaná expedice. V závodě Kaznějov se jedná o zajištění zásob
kaolinu v množství cca 10000 až 11000 tis. tun. V závodě Horní Bříza se jedná o zásoby v celkové výši 7.tis.
tun Kaolinů.

-  v druhé polovině října proběhla odstávka v závodě Horní Bříza. Všechny připravené opravy proběhly
dle plánu a až na maličkosti bylo vše splněno. Je zde potřeba poděkovat za odvedenou práci především
pomocným provozům.

-   v opravených silech v Kaznějov dochází ke klenbování  kaolinů.  Je potřeba urychleně dosadit
provzdušňovací trysky, aby bylo těmto jevům zabráněno.

-  12., 13.  a 18.10. proběhly ve VJ Plzeňsko interní audity a to jak ve výrobě , tak v Servisu.  

-  byly vypracovány plány oprav a investic na rok 2011

-  při dnešním pracovním vytížení zaměstnanců v dělnických profesí ve VJ Plzeňsko , je potřeba řešit
náhrady za dlouhodobě nemocné.  

-  na odstředivkách v závodě Kaznějov byla zahájena oprava střechy. 

- řeší se neustálé problémy  s vytápěním štěrkových násypek. Pravděpodobně dojde ke změně vytápění
z elektřiny na plyn.



- na žádost odborů byly zakoupeny prozatím dva vysoušeče vlasů, které budou umístněny do centrální
šatny v Kaznějov II.patro.  Další čtyři budou dodány do centrální šatny v Horní Bříze a Kaznějov I.patro.

Výsledky hospodaření za měsíc říjen 2010 – pouze v tištěné podobě

2. Předseda seznámil přítomné , VZO projednal  
-     předseda informoval o rozdání členských průkazů + slevových karet. Předseda přítomné
informoval ,že připomínky přednesl dne 20.10. na sboru volitelů , který se konal v Plzni za účasti
vedení odborového svazu.   
 
     V diskusi především bylo zdůrazněno , že pro členy ve VJ Plzeňsko a vůbec pro členy svazu
v okrese Plzeň sever je slevová karta pro denní využívání téměř zbytečná. Důvod je prostý ,
kromě asi dvou výjimek lze kartu využít nejblíže ve 20 km vzdálené Plzni, Klatovsku či
Domažlicku. Předseda naší odborové organizace požádal vedení svazu, aby bylo zahájeno
jednání s firmou která provozuje Spere card.  O případných změnách Vás budeme informovat. 

       Dále bylo zdůrazněno , že ne všichni zaměstnanci mají možnost brouzdat po internetu ,
proto bylo dohodnuto , že na hlavních vývěskách bude (Kaznějov,H.Bříza a Kyšice) k disposici
vytištěný seznam firem v západočeském kraji, kde lze slevy prozatím  využít.
 
      Chtěli bychom tímto požádat všechny naše členy, kteří mají dostupný internet, aby
vyplněním ankety na adrese www.sphere.cz  a především připomínkou a námětem poukázali na
rozšíření služeb v okolí Kaznějov a Horní Břízy. Jako příklad, co žádat, házíme do placu např.
COOP a čerpací stanici Benzina atd.
 

Vážení, stejně jako v ostatních případech pokavaď si nepomůžeme sami, tak to za nás
rozhodně nikdo neudělá a budeme moci jen brblat.

-     předseda podal další informace ze sboru volitelů.

-     předseda předložil vyúčtování zájezdů do Litoměřic a Polska, muzikálu Baron Prášil,
výplaty dotací na letní tábory.

-     v sobotu 6.listopadu se uskutečnil turnaj v Bowlingu družstev. Foto bude vystaveno na
www.zolbminerals.cz. Předseda upozornil , že po dohodě s majitelem Bowlingu v Rybnici, jsou
pro naše členy k dispozici další volné permanentky umožňující hru Bowlingu v Rybnici zdarma.
K vyzvednutí u předsedy VZO pana Hniličky 

-    předseda předložil za měsíc říjen dvě žádosti našich členů o podporu v nemoci. VZO souhlasí

-      na žádost našich členů byly vyplaceny čtyři půjčky z fondu naší základní organizace. VZO
souhlasí

-   předseda seznámil přítomné se jmenným seznamem členů , kteří v uplynulém měsíci oslavili
životní výročí, či odešli do starobního důchodu.  Dle Statutu naší ZO tito členové obdrželi malou
pozornost.

-     bylo rozhodnuto o přípravě zájezdu na hokejové utkání Kladno – Plzeň do hokejového
stánku HC Kladno. Datum bude včas zveřejněn, přihlášky se berou až po vyvěšení.

-    v oblasti kultury jsme pro Vás připravili zájezdy na dva muzikály a to na Robin Hood a Děti
ráje. Ještě je několik volných míst. Přihlášky přímo u předsedy VZO p.Hniličky na tel. 4242



      Dále nabízíme v termínu 25.11. vstupenky na divadelní představení Rozpaky zubaře
Svatopluka  Nováka  v podání divadelního souboru Dialog. 
      Představení se uskuteční  od  20.00   hod. v divadle DIALOG  v Plzni (roh Klatovské a
Americké) .
                 
      Připravujeme  v měsíci prosinci  2010  možnost  návštěvy divadel v Plzni.

 Zájemci se závazně přihlásí u hospodářky VZO pí. Hanzlíčkové (tel.4672)  a  to nejpozději do 
15.11.2010 . Příspěvek bude poskytován dle platných pravidel.

     Dále nabízíme posledních šest míst na jednodenní zájezd do Aquapalace  Praha  Čestlice
v termínu   sobota  27.11.2010

Cena  za  dopravu - člen  naší odborové organizace + rod.přís. (pro tento případ  započítány i
vnoučata) = 0 ,-Kč ostatní  - za osobu = 200,- Kč . Vstupné si hradí každý sám - dle věku

      Další je 17.11.2010 jednodenní zájezd na vánoční trh do Vídně a 3.12.2010 pak zájezd na
advent v Norimberku.

Přihlášky přijímá p .Hnilička 4242   a to pouze do zaplnění autobusů.
      
      Odjezd  autobusu – Kralovice 7.40 hod. , Plasy 7.50 hod., Rybnice 7.55 hod. Kaznějov  ves v
8.00 hod., Mrtník 8.05 hod, Bučí – Krašovice 8.10 hod, Trnová 8.15 hod a Horní Bříza v 8.20
hod. ves +  vývařovna BAMA, 8.25 hod Třemošná.   Veškeré info o kultuře najdete na
www.zolbminerals.cz 

-  kolektivní smlouva 2011. Předseda přítomným předložil žádost KOO o předání plné moci
k podpisu této kolektivní smlouvy. VZO po diskusi nesouhlasilo a rozhodl pouze o  předání plné
moci ke kolektivnímu vyjednávání.
    
    Dle diskuse, s ohledem na minulá léta, není možné dávat plnou moc k podpisu v době, kdy
neznáme obsah tohoto dokumentu. VZO rozhodlo za úkolovat předsedu naší odborové
organizace, aby byl připraven a předán dopis s několika připomínkami k řešení pro předsedu ,
členy a vyjednávací tým KOO.

 1. pro vyjednávání kolektivní smlouvy pro rok 2011, kde budou předloženy  dva body, které
považuje naše odborová organizace jako zásadní a bez kterých nebude ze strany našeho VZO
dán souhlas k podpisu kolektivní smlouvy pro rok 2011 bez svolání a odsouhlasení členskou
základnou. 

První bod -  v oblasti mezd navýšení výměrů v minimální výši dle inflace. 

Druhý bod - zachování zbylých částí kolektivní smlouvy, tak jako tomu bylo minimálně v roce
2010.

2.  zajištění řešení zlepšení jídel v závodních jídelnách VJ Plzeňsko.

3.  zajištění řešení situace okolo vyplácení finančních prostředků za pracovní úrazy.

4.  zajištění rozšíření preventivních prohlídek pro naše zaměstnance.   

5.  okamžitě řešit situaci s naprosto nevyhovující (nevyhovuje hygienicky a už vůbec ne lidsky)
místností určenou pro mistry ve výrobě v závodě Horní Bříza. Tato situace se řeší více než 6 let,



dnes už na to poukazují nejen kontrolní orgány ze strany OS STAVBA ČR, ale dokonce i vnitřní
audit.

6.  opětovně požádat o slíbené předložení řešení vyplácení finančních prostředků poukazovaných
jednotlivým členům koordinačního odborového orgánu ze strany zaměstnavatele , tedy
předložení zápisů z jednotlivých schůzí odborových organizací patřících pod LB MINERALS
s.r.o.   Týká  se především projednání tohoto bodu, tedy vyjádření a dalšímu řešení
k předloženým variantám ze strany naší odborové organizace 

-  VZO opětovně za úkoloval předsedu naší odborové organizace. aby byly zajištěny potřebné
informace o  odborovém svazu pracovníků hornictví, geologie a naftového průmyslu. V případě
nutnosti kontaktovat přímo předsedu tohoto združení.  

-   jak jsme Vás již informovali v minulém zápise , předseda dostal úkol zajistit nabídky na
zakoupení výčepního zařízení, které bude sloužit k volnému zapůjčování pro naše členy. Po
diskusi VZO rozhodl o zakoupení sestavy výčepního zařízení Pygmy 30K Profi.  Pravidla
zapůjčování budou připravena a zveřejněna v dalším zápise. Zahájení půjčování je cca 1.1.2011.
Podrobné a přehledné informace o obsazovaných termínech zapůjčení výčepního zařízení budou
vyvěšeny na našich stránkách www.zolbmineral.cz.   

- předseda seznámil přítomné s pracemi na úpravách LDT Máj Plasy. Přítomní ocenili
neuvěřitelné pracovní nasazení nového nájemce Ing. Marka Hanuše a jeho lidí.
Vše můžete posoudit sami ve foto galerii na  www.zolbminerals.cz

   Předseda VZO pan Hnilička dále přítomné seznámil s dalším postupem. Dochází
k převodu vody a elektrické energie s pana Burdy opětovně na naši odborovou
organizaci. Po vyřízení všech formalit bude smlouva na tyto energie převedena na pana
Ing. Hanuše.

Zapsáno v Kaznějov 9.11.2010
                                   Za VZO OS STAVBA ČR
Ověřil: p. Radek Toncar                   LB  MINERALS, a.s.

                          zapsal předseda Hnilička Karel


